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Protokollen gjelder:  STYREMØTE Dato: 28.02.2022 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Stig Fjærli  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Kurt Tryaire Haugen 
Tone Kristin Larsen 

Pål K. Hangaard 

Samir Tawfiq 
Eystein Westgaard 

Eline Skjevdal 
Silje Jørgensen 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

 

 
 

 

 
 

 

    
    

    
 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen  

    Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll  

    Godkjenning av forrige møtes protokoll  

09-22  Konstituering av nytt styre Beslutningssak 

10-22 02-22 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

11-22  Regnskapsføring 2022 Beslutningssak 

12-22 06-22 Årshjul  Orienteringssak 

13-22  Landeveiscup Orienteringssak 

14-22  Forespørsel om UM/UL 2022 fra NCF Orienteringssak 

15-22 07-22 Eventuelt  

 

 
 

Saks nr. Beskrivelse 

09-22 Konstituering av nytt styre. 
Øyvind Hoe Skog har trukket seg som styremedlem. Det skyldes at han er å betrakte som 
arbeidsgiver i SK Rye og oppfyller ikke lovens krav om valgbarhet. Silje Jørgensen utnevnes til 
styremedlem og tar over Øyvind sin plass i styret. 
 
Vedtak: 
Styret tar beslutningen til etterretning og ønsker Silje Jørgensen velkommen som 
styremedlem. 
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Oppgaver. De tidligere oppgavene fortsettes. Pål Kenneth tar ansvar for Pumptrack aktiviteter, 
Tone får Enduro og Downhill som nye områder, Silje får jenteaktivitet som oppgave, Kurt 
jobber sammen med Pål Kenneth med anlegg og BMX. Han får også økonomiføring som 
oppgave. Samir og Eline dekker LV og landeveiscupen. 
 
Vedtak: til orientering 

10-22 Regnskap og Økonomi 
Stig orienterte. Regionskontingenten bør sendes ut nå, tar lang tid å få inn pengene og Stig 
påtar seg purrejobben. Vi har 1,4 mill. kr i beholdning så vår økonomi er sterk. Det vil komme 
flere utgifter efterhvert, bl.a. banesamlingen som arrangeres, der vil det påkomme ca 30 000 
kr. 
 
Vedtak: 
Til orientering 
 

11-22 Regnskapsføring 2022 
Det er behov for bistand til regnskapsføring for2022. Styret har i budsjettet satt av midler til 
innkjøp av en slik tjeneste. Stig og Kurt ønsker fullmakt fra styret til å inngå avtale for 
regnskapsføring innenfor de rammene som er avsatt i budsjettet. 
 
Vedtak: 
Styret gir slik fullmakt til Stig og Kurt. 
 

12-22 Årshjul 
Stig orienterte. Lite som skal endres. Det blir Regionmesterskap BMX 11.9 i Råde, Tone 
undersøker hva som er passende for Terreng. LV har ikke noe RM på trappene. Søknad om 
spillemidler med frist 10.3.  
 
Stasjonærvaktkurs. De nåværende kursene er ikke lengre godkjent av Veivesenet, og nye kurs 
blir ikke arrangert. Det er betenkelig da det er behov for påfyll av godkjente vakter. 
 
Eline foreslo at det opprettes en Instagramkonto slik at vi også når de yngre utøverne. 
 
Vedtak: 
Stig undersøker hva vi kan søke spillemidler om. 
Stig kontakter NCF for å høre om status på nye stasjonærvaktkurs. 
Silje, Eline og Samir danner en Instagramgruppe for å etablere Region Østs Instagramkonto 
Stig oppdaterer årshjulet på vår hjemmeside, innspill til nye ting som skal med gis innen 
fredag. 
 

13-22 Landeveiscup 
Samir orienterte. Det blir antagelig  ingen sponsor, men både Stig og Samir arbeider med noen 
muligheter. Cupen har neste sesong ni ritt, start 24.5, på Rudskogen, og avslutning på 
Lillomarka rulleskibane 4.9. Noen av rittene trenger ikke tidtaging. 
 
Vedtak: 
Til orientering. Samir gjør avtale om hvilke ritt som skal ha tidtaging. 
 

14-22 Forespørsel om UM/UL 2022 fra NCF 
NCF har forespurt oss om å arrangere UM/UL i år. Stig har kontakt med Fredrikstad CK om et 
arrangement i Østfold. 
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Vedtak: 
Samir kontakter FCK for å se på mulighetene til et slik arrangement i Østfold. 
 
 

15-22 Eventuelt 
1. Stig redegjorde. Det er ønske om et NC ritt LV i regionen. Kontakt med Fredrikstad CK, 

kan ikke bli før i 2023.  
2. Tone spurte om hjelp til å bruke EQ-timing til møtepåmelding. Eystein svarte at det 

antagelig finnes bedre løsninger. 
3. Samir: Når blir det fysiske styremøter? 

 
Vedtak: 

1. Til orientering 
2. Til orientering 
3. Vi prøver å få til et fysisk møte en gang i kvartalet. Første gang 30.5, sted Høyskolen 

Kristiania.  
 

 
 
Neste møte: 21.3.2022 
 
Møtet hevet 19.20 
AM 
ref. 
 



 

 

 

 

MØTEPROTOKOLL 

 

 
Side: 1 av 1 

 

Protokollen gjelder:  E-POST STYREMØTE Dato: 17.02.2022 

 
Sted: Pr e-post Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Stig Fjærli  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Kurt Tryaire Haugen 
Tone Kristin Larsen 

Pål K. Hangaard 

Samir Tawfiq 
Eystein Westgaard 

Eline Skjevdal 
Øyvind Hoe Skog 

Silje Jørgensen 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Varamedlem 

 

 
 

 

 
 

 

    

    

    
 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

08-22  Beslutte delegater til NCF Forbundstinget 2022 Beslutningssak 

 

 
 

Saks nr. Beskrivelse 

08-22 Følgende kandidater foreslås som NCF Region Øst sine delegater til NCF Forbundstinget. 
 
Stig Fjærli 
Asgeir Mamen 
Knut Tryaire Haugen 
Tone Kristin Larsen 
Tina Fjærli  
 
Vedtak: 
Styret besluttet enstemmig foreslåtte kandidater til å representere NCF Region Øst på 
Forbundstinget 2022. 

 
 
Neste møte: 28.2.2022 
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Protokollen gjelder:  STYREMØTE Dato: 21.03.2022 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Stig Fjærli  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Kurt Tryaire Haugen 
 

Tone Kristin Larsen 

Samir Tawfiq 
Eystein Westgaard 

 
Silje Jørgensen 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

 

 
Pål K. Hangaard 

 

 
 

Eline Skjevdal 
 

 

    
    

    
 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen  

    Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll  

    Godkjenning av forrige møtes protokoll  

16-22 10-22 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

17-22 11-22 Regnskapsføring 2022 Orienteringssak 

18-22 12-22 Årshjul  Beslutningssak 

19-22 13-22 Landeveiscup Orienteringssak 

20-22 14-22 Forespørsel om UM/UL 2022 fra NCF Orienteringssak 

21-22  Oppdatering fra de ulike ansvarsområder Orienteringssak 

22-22  Enklere og tryggere styrearbeid - Orgbrain Orienteringssak 

23-22 15-22 Eventuelt  

 

 
 

Saks nr. Beskrivelse 

16-22 Regnskap og Økonomi 
Kurt og Stig redegjorde. Det har vært lite aktivitet, banesamlingen største utgiftspost i 
perioden. Stig anbefalte at det ble sendt ut kontingentkrav nå, siden det erfaringsmessig tar 
lang tid før alle har betalt. Kurt skal gå Visma kurs med Arild Salte.  
 
Vedtak: 
Styret tar informasjonen til orientering  



Styremøte i NCF Region Øst Møteprotokoll  Side: 2 av 2 
 

 

 
 

17-22 Regnskapsføring 
Stig opplyste at arbeidet med å undersøke kostnader for regnskapsføring fortsetter. Tas opp 
på neste møte.  
 
Vedtak: 
Til orientering 
 

18-22 Årshjul 
Stig opplyste at årshjulet nå er oppdatert og tilgjengelig på hjemmesiden vår. Det blir 
arrangert nye løypevaktkurs, av Statens Veivesen. Stig hadde fått liten respons fra regionens 
klubber. 
 
Vedtak: 
Til orientering 
 

19-22 Landeveiscup 
Samir orienterte. Det blir åtte ritt, IF Frøy har meldt avbud. Start 24.5, Rudskogen. Nettsiden 
er oppdatert. Tidtager for alle rittene blir Jostein Tofte. På siste ritt før sommerferien og siste 
ritt på høsten blir det noe sosialt i forbindelse med rittene. Noen av rittene får para-deltagelse. 
Det blir «precup» sammen med «101 prosent» før 24.5. 
 
Det arbeides godt med en hovedsponsor, avklaring til neste møte. 
 
Eline og Samir holder på med å lage et opplegg for unge jenter med enkel 
sykkelopplæring/hinderløype. Arrangeres tre ganger med Eline som instruktør. 
 
Vedtak: 
Til orientering. Landeveiscupen er en viktig rekrutteringsarena. Viktig å gjøre erfaringer med 
slike «rittkaruseller». Stig innkaller klubbene til et Teamsmøte om rekruttering og 
arrangementer 
 

20-22 Forespørsel om UM/UL 2022 fra NCF 
Samir orienterte. Smaalenenes CK og Fredrikstad CK er villige til å ta arrangementet. Noe vil 
foregå på Rudskogen. Jostein Tofte er engasjert som tidtager der. 
Vedtak: 
RØs styre er svært takknemlige for at SCK og FCK tar på seg denne jobben. Til orientering. 
 
 

21-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder 
Eystein refererte fra avholdt banesamling, 12 påmeldte. Meget godt utbytte med fire 
treningsøkter + banekurs. Det virker som om det er god interesse for banesykling i regionen.   
 
Vedtak: 
Viktig å planlegge vår egen virksomhet slik at vi er klare når vår velodrom står ferdig. Her bør 
det hentes inn erfaringer fra Sola/Stavanger området. Klubbsamarbeid viktig. Hos oss vil Rolf 
Morgan Hansen være en ressursperson. Asgeir undersøker til neste møte hvordan 
kommissærutdannelsen har foregått i Stavanger. 
 



Styremøte i NCF Region Øst Møteprotokoll  Side: 3 av 2 
 

 

Asgeir refererte fra kommissærsamling 7.3 Regionens kommissæroppsett er ferdig, venter på 
det nasjonale. 
 
Vedtak: 
Til orientering. 
 
Kurt fortalte at et oppsatt møte i arrangementsutvalget var blitt avlyst, men at det vil bli 
arrangert i nær fremtid. 
 
Vedtak: 
Til orientering. 
 
Stig meldte at det arbeides med de nye draktene i henholdt til NCFs profilmanual. Region Øst 
var representert på NCF tinget. Et rolig ting, lite engasjement i budsjettdebatten. 
Gjennomføringen av avstemminger bør forbedres i slike møter hvor det både er folk i salen og 
på nett. Hvis det kommer benkeforslag på nye kandidater, bør de da konkret settes opp mot 
eksisterende foreslåtte kandidater? 
 
Vedtak: 
Til orientering. 
 

22-22 Enklere og tryggere styrearbeid – Orgbrain 
Stig redegjorde. Viktig at informasjon og dokumenter lett kan overføres til nye styrer. Orgbrain 
er et slikt verktøy. Silje har noe erfaring med løsningen da BOC bruker det, og mente det er 
intuitivt og lett å jobbe med. Kjenner ikke alle mulighetene med kan sette seg inn i dette til 
neste møte. 
Vedtak: 
Silje, Stig og Asgeir setter seg inn i mulighetene til neste styremøte. 

15-22 Eventuelt 
1. Ansvarsfordelingen i styret. Stig redegjorde og presenterte et forlag til fordeling. Den 

ble godtatt av de tilstedeværende, og resten vil bli kontaktet. Når fordelingen er 
godkjent av alle, legges den ut på hjemmesiden vår.   

2. SoMe. Samir og Silje orienterte. Det er opprettet en Instagramgruppe. Den 
videreutvikles.  

3. Tone: Søknad om støtte til jentesamling i Spkl. Rye. Dokument sendt styret tidligere. 
4. Stig: Søknad om støtte til deltagelse i Lille Fredsrittet for en utøver. Regionen har satt 

av støtte til dette rittet for et lag, men det var ikke mulig å få på plass et regionslag. 
ACK rytteren kan få delta på et mix-lag. 

 
Vedtak: 

1. Til orientering 
2. Til orientering 
3. Vi støtter samlingen med utgifter til trenere og lokaler, begrenset oppad til kr 9500,-. 

Arrangør må sende rapport/bilder til oss. 
4. Vi støtter søknaden med 1/6 av det beløpet som var avsatt i budsjettet, kr 2500,-. Det 

er ikke anledning til å søke om støtte til andre ritt på den posten. Rapport og bilder må 
sendes oss. 

 

 
Neste møte: 25.4.2022 
Møtet hevet 20.25 
AM 
ref. 
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Protokollen gjelder:  STYREMØTE Dato: 25.04.2022 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Kurt Tryaire Haugen 
 

 

Samir Tawfiq 
Eystein Westgaard 

Eline Skjevdal 
Silje Jørgensen 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

 

 
Pål K. Hangaard 

Tone Kristin Larsen 

 
 

 
 

 

    
    

    
 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen  

    Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll  

    Godkjenning av forrige møtes protokoll  

24-22 16-22 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

25-22 17-22 Regnskapsføring 2022 Orienteringssak 

26-22 19-22 Landeveiscup  Orienteringssak 

27-22  Regionslag Beslutningssak 

28-22 21-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder Orienteringssak 

29-22  Enklere og tryggere styrearbeid - Orgbrain Orienteringssak 

30-22  Anlegg Orienteringssak 

31-22 23-22 Eventuelt  

 

 
 

Saks nr. Beskrivelse 

24-22 Regnskap og Økonomi 
Kurt og Stig redegjorde. Det er noen som slurver med bilagsrutinene, dette skaper en del 
ekstraarbeid. Økonomien er solid. Kontingentkrav skal sendes ut i disse dager.  
 
Vedtak: 
Til orientering  
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25-22 Regnskapsføring 
Kurt skal få opplæring i Visma av Arild Salte. Salte vil også ha en supportfunksjon i hele år. Det 
er avtalt en godtgjørelse for hele året på kr 18 000 kr.  
Vedtak: 
Avtalen godkjennes 
 

26-22 Landeveiscup 
1. Samir orienterte. Nye krav til skilting og vakthold gjør at noen av Landeveiscup rittene 

står i fare for å bli avlyst. Dette gjelder rittene til Nittedal CK og Smaalenenes SK.   
       2.    Sponsor. Vi har en mulig sponsor, som kan gå inn med kontantstøtte til cupen, men      

også gi klubbene en støtte basert på salg av et produkt.  
 
Vedtak: 
Til orientering.  

1. Region Øst er bekymret for utviklingen som gjør det stadig vanskeligere å arrangere 
ritt på landevei i Norge. 

2. Vi kontakter klubbene for å høre med dem om en slik avtale kan være akseptabel. 
 

27-22 Regionslag 
Stig orienterte. Det er ikke mottatt noen søknader. Flere invitasjoner er mottatt. 
Draktsituasjonen er ukjent. 
 
Vedtak: 
Til orientering. Stig lager en oversikt over ritt til neste møte. 

28-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder 
1. Asgeir: Kommissæroppsettet er ferdig, det blir nok noen endringer utover. Støtte til 

kommissærbekledning er ønsket. NCF arbeider med ny ryggsekk.  
2. Eystein: Har ikke skjedd så mye siden sist. Byggingen av selve velodromdelen i Asker 

tar tid, antagelig ikke ferdig for tidlig 2024. Bør starte med kommissærutdanning nå, 
men annen aktivitet kan vente til velodromen er nær ferdigstilt. Det er en relativt høy 
terskel for å dra til Sola for å lære banesykling, forhåpentligvis blir dette bedre når vi 
får en velodrom i nærområdet vårt. 

3. Eline/Silje. SoMe arbeidet fortsetter. Instagramkonto er opprettet, rimelig god 
aktivitet, både fra klubber og enkeltpersoner. Det er noe usikkerhet om billedbruk, og 
en bildebank er ønsket. Samir gav tillatelse til å bruke alt det han legger ut.  

4. Samir: UM/UL går på Rudskogen 6.-7.8. Det har kommet kritikk for bruk av Rudskogen, 
men dette har blitt godt forklart og det ser ut til at det har blitt akseptert. Temporittet 
vil uansett gå på vanlig landevei. Forberedelsene går sin gang, hotell er booket. 

5. Kurt: Anleggsutvalget har hatt et møte der målet var å få en oversikt over situasjonen. 
Det som står på sykling.no har mange feil. Tord har laget et spørreskjema som er sendt 
ut, hvor klubbene kan registrere sine anleggsbehov og ønsker. Svarfrist 1.5. Dette blir 
et viktig moment i regionens anleggsplanlegging og i kontakt med andre organer og 
myndigheter. 

Vedtak: 
1. Asgeir og Ronny lager en mal for klesrefusjon, og forslag til hvor mye – og  ofte – en 

kommissær kan søke om støtte. Stig legger dette ut på RØs hjemmeside sammen med 
de andre bilagsmalene. 

2. Til orientering.  
3. Viktig å holde en «føre var» praksis på bildebruk inntil det er gjort klare avtaler. Flott 

jobbet av gruppen! 
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4. Til orientering. Synd at uberettiget kritikk skal ødelegge for arrangør. Styret gir cudos 
til dem for det arbeidet de nedlegger! 

5. Til orientering. Ros for det arbeidet som er utført. 

29-22 Enklere og tryggere styrearbeid – Orgbrain 
Stig og Siri redegjorde. Programmet er egnet for oss. Bør kunne se det i praktisk bruk også før 
vi bestemmer oss. 
 
Vedtak: 
Vi ser på hvordan BOC bruker programmet. Dette gjøres sammen med neste styremøte 30.5. 
 

30-22 Anlegg 
Vedtak: 
Se Kurts redegjørelse i sak 28-22.5. 

31-22 Eventuelt 
1. Pål må avstå fra deltagelse i styret grunnet sykdom i familien.  
2. Støtte rittstøtte til Enduro og utfor aktivitet. Kristine Skeie har bedt oss om støtte til 

NC ritt da NCF ikke har budsjettert noe for dette. 
3. Jørn Michalsen har blitt daglig leder i IF Frøy, betydning for verv i komitearbeid? 
4. Ekstra ordinært Forbundsting – beslutte delegater 

 
Vedtak: 

1. Til orientering. Pål fortsetter å motta e-post og brev som vanlig. Ønskes velkommen 
tilbake! 

2. Region Øst omfordeler våre budsjetterte midler til enduro og utfor fra regionlagstøtte 
til aktivitetsmidler. Dette blir vårt bidrag.  

3. Vi omformulerer navnene på «utvalgene» til Arbeidsgruppe Anlegg og Bane, hvor 

klubbene frivillig stiller med ressurser, og lar Jørn ha sine arbeidsoppgaver i behold.  
4. Stig Fjærli og Silje Jørgensen deltar fra NCF Region Øst på ekstraordinært Forbundsting  

 

 
Neste møte: 30.5.2022, hos BOC  
Møtet hevet 19.20 
AM 
ref. 
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Protokollen gjelder:  STYREMØTE Dato: 30.05.2022 

 
Sted: BOC klubbhus Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Kurt Tryaire Haugen 
til og med sak 39 

 

 
Eystein Westgaard 

Eline Skjevdal 
Silje Jørgensen fra sak 35 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

 

 
Pål K. Hangaard 

Tone Kristin Larsen 

Samir Tawfiq 
 

 
 

 

 

    

    

    
 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen  

    Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll  

    Godkjenning av forrige møtes protokoll  

33-22 24-22 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

34-22 26-22 Regnskapsføring 2022 Orienteringssak 

35-22 27-22 Landeveiscup  Orienteringssak 

36-22  Regionslag Beslutningssak 

37-22 28-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder Orienteringssak 

38-22 29-22 Enklere og tryggere styrearbeid - Orgbrain Orienteringssak 

39-22 30-22 Anlegg Orienteringssak 

40-22 21-22 Søknader: Støtte til utdannelse som nasjonal kommissær Orienteringssak 

41-22 32-22 
Eventuelt 

1. Kommissærbekledning-rammer 
2. Budsjett for SoMe markedsføring av ritt 

 

 

 
 

Saks nr. Beskrivelse 

33/34-22 Regnskap og Økonomi 
Kurt og Stig redegjorde. Noen bilag måtte signeres av Stig før de kunne behandles i Visma, det 
ble gjort. Økonomien er solid. Kontingentkrav skal sendes ut i disse dager.  
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Vedtak: 
Til orientering  
 
 

35-22 Landeveiscup 
1. Stig orienterte. To ritt er avlyst grunnet veimyndighetenes nye krav til vakter. Det har 

vært lite påmelding til de rittene som har vært arrangert, er det problemer med 
trafikken som gjør at folk holder seg borte?   

       2.    Sponsor.  En eventuell avtale vil bli fra neste sesong 
 
Vedtak: 
Til orientering.  
 

36-22 Regionslag 
Stig orienterte. Han har fått regionslag, jr. klaassen (seks-mannslag) med på ritt i Spania (fire 
etapper) og Sveits (tre etapper). Disse går i slutten av august og begynnelsen av september. 
Det ble lagt frem budsjett for rittene. Det forutsettes en egenandel fra de som deltar. 
Kostnader for RØ blir ca 105 000 kr. Det kan være aktuelt å ta med ryttere fra andre regioner 
om ikke vi kan stille med fullt lag, de går inn på samme betingelser som våre deltagere. 
Uttakskriterier og uttak bestemmes senere. Stig stiller som lagleder. 
 
Vedtak: 
Budsjettrammen på 105 000 kr godkjennes. 

37-22 Mandat for regionens rolle i anleggsutvalget 
Kurt redegjorde. Det er behov for å få en klarere rolle for regionstyret i anleggsgruppen. 
 
Vedtak: 
Anleggsgruppen fremmer et mandatforslag for styret til neste styremøte 

37-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder 
1. Asgeir: utdanning av banekommissærer er ivaretatt, NCF har en plan. Utdanningen 

starter ikke før velodromen nærmer seg ferdigstilling. 
2. Eystein: Byggingen av selve velodromdelen i Asker tar tid, antagelig ikke ferdig for 

tidlig 2024. Aktuelt med en banesamling til neste høst. 
3. Eline/Silje. SoMe arbeidet fortsetter. Det begynner å bli respons på det vi legger ut. 

Det kan være aktuelt å hjelpe klubbene med rittomtale, eventuelt å kjøpe seg 
annonseplass til å avertere ritt i regionen (se eventueltsak 2)  

4. Stig: ekstraordinær NCF ting avholdt digitalt, kun en sak, Silje og Stig deltok. 
Vedtak: 

1. Til orientering.  
2. Til orientering.  
3. Bevilgning til kjøp av annonseplass tas opp som eventuelt sak 
4. Til orientering.  

 

38-22 Orgbrain orientering/demonstrasjon 
Siri og Arild Salte, BOC redegjorde. Det settes stadig strengere krav til formaliteter og 
personvern i frivillig styrearbeid. Viktig å kunne beskytte følsomme opplysninger og få planlagt 
aktiviteten. Systemet er i bruk hos BOC i dag. Brukererfaringene har vært gode, relativt lav 
brukerterskel. Pris, som inkluderer 14 lisenser vil være ca 625 kr pr. måned. 
 
Arild Salte demonstrerte så hvordan programmet kunne brukes til å lagre notater, signere 
dokumenter og registrere møter og hendelser i kalender. 
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Vedtak: 
Dette virker egnet for oss. Siri har et møte med Orgbrain firmaet i morgen (31.5) og hører der 
om vi kan få et tilbud. 
 

39-22 Prosjekt Huken 
Kurt redegjorde. Planen gjelder et nedlagt grustak på Ammerud. En mulighetsstudie fra 2015 
nevner sykkelaktivitet, bl.a. sykkelpark og BMX bane. Det er en målsetting om realisering 
innen 2025.  
 
Vedtak: 
Et spennende prosjekt. Anleggsgruppen følger opp saken og søker å etablere samarbeid med 
aktuelle partnere  

 
40-22 

Søknader: Støtte til utdannelse som nasjonal kommissær 
Det blir ikke arrangert kurs for nasjonale kommissærer i år, for å forberede for kurset har NCF 
invitert interesserte til å være med på Tour til fjells rittet. Det medfører noen ekstra kostnader 
for den enkelte kommissær som Grenutvalg landevei ønsker at regionene dekker.  
 
Vi har en aktuell kandidat, Ronny Skjellum. 
 
Vedtak: 
Vi er positive til å støtte Ronny, men vil ha et overslag over kostnadene fra NCF. Asgeir 
kontakter Heidi Stenbock-Haakestad for å få dette. 

41-22 Eventuelt 
1. Klesstøtte til kommissærbekledning 

Ronny og Asgeir har laget et forslag: «RØ dekker førstegangskjøp av skalljakke (ca 
2000 kr). Årlig kan kommissærene be om kr 500,-til klestilskudd, eventuelt samle opp 
det beløpet over flere år. 

2. Bevilge penger til rittannonsering på våre SoMe kanaler 
Med et beløp på 2000 kr kan vi presentere aktuelle ritt i regionen for målgruppene. 

 
Vedtak: 

1. Vedtatt, beløpet er innenfor det vi har budsjettert med. 
2. Vedtatt, vi bruker beløpet på å informere om Landeveiscup rittene. 

 
Overværing av BMX treningsøkt 
Vi fikk overvære deler av en treningsøkt på BMX banen. Imponerende aktivitet! Takk til BOC 
for lån av lokaler! 

 
Neste møte: 8.8.2022, Teams  
Møtet hevet20.55 
AM 
ref. 
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Protokollen gjelder:  STYREMØTE Dato: 25.08.2022 

 
Sted: BOC klubbhus Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Stig 

Fjærli/Asgeir Mamen (sak 

44/22 

 

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 
Stig Fjærli Styreleder   

 

Kurt Tryaire Haugen 
Tone Kristin Larsen 

 
 

Eystein Westgaard 

Eline Skjevdal 
Silje Jørgensen fra sak 35 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Asgeir Mamen 

 
Pål K. Hangaard 

Samir Tawfiq 
 

 

 
 

 

    
    

    
 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen  

    Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll 

Sak 35-22. Det 
bør presiseres at 
Stig erklærte seg 
som inhabil og  
forlot møtet 
under selve 
behandlingen 
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    Godkjenning av forrige møtes protokoll 

Referatet 
godkjennes med 
denne tilføyelsen 
til sak 35-22:  Stig 
orienterte. Han 
har fått 
regionslag, jr. 
klaassen (seks-
mannslag) med 
på ritt i Spania 
(fire etapper) og 
Sveits (tre 
etapper). Disse 
går i slutten av 
august og 
begynnelsen av 
september. Det 
ble lagt frem 
budsjett for 
rittene. Det 
forutsettes en 
egenandel fra de 
som deltar. 
Kostnader for RØ 
blir ca 105 000 kr. 
Det kan være 
aktuelt å ta med 
ryttere fra andre 
regioner om ikke 
vi kan stille med 
fullt lag, de går 
inn på samme 
betingelser som 
våre deltagere. 
Uttakskriterier og 
uttak bestemmes 
senere. Stig stiller 
som lagleder. 
Før saken ble 
behandlet 
erklærte Stig seg 
inhabil, og forlot 
rommet.  

42-22 33-22 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

43-22 34-22 Landeveiscup Orienteringssak 

44-22 35-22 

Regionlag  
- Henvendelse fra klubb vedr. junior lag  
- Søknad om regionlag 

Informasjon om UCI rittet i Spania 

Beslutningssak 

45-22 36-22 Region Øst Anleggsutvalget – Beslutte forslåtte fullmakt  Beslutningssak 

46-22 37-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder Orienteringssak 

47-22 29-22 Beslutte nettvettregler for NCF Region Øst sine SOME flater. Beslutningssak 
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48-22 40-22 
Søknader 
Mottatt støtte til dekning av rittdeltakelse på UCI ritt i utlandet 

Beslutningssak 

49-22 41-22 Eventuelt  

  1.  Orienteringssak 

 

 
 
 
 
 

Saks nr. Beskrivelse 

42-22 Regnskap og Økonomi 
Kurt gikk igjennom regnskapet og informerte om at det er 54 klubber som ikke har betalt årets 
region kontigent. Det arbeides med inndriving av utestående regionkontigenter. Videre 
rapporterte han om at det på kostnadssiden er et underforbruk i forhold til budsjett for 2022. 
 
Vedtak: 
Styret tok informasjonen til orientering 

43-22 Landeveiscup 
Landeveicup ritt #5 i regi av Vårsol ble avlyst grunnet lav deltakelse. Landeveiscup #6 Asker 
Tempoen ble gjennomført med 25 deltakere. Deltakere på landeveiscup er i stor grad de 
samme som deltar på Kalascup og andre terrengsykkelritt. Aldersgruppen 10-16 år har et godt 
ritt tilbud, og det medfører at noen ritt må prioritere bort 
 
Vedtak: 
Styret tok informasjonen til orientering 

44-22 Regionslag 
Stig redegjorde. Uttaket ble gjort efter fastsatte kriterier. 
Aktuelle ryttere fra årsklasse 2004 ble kontaktet, noen valgte å si nei så det ble et behov for å 
hente inn eksterne ryttere for å få gjennomført rittene. Asker CK har rettet noen spørsmål til 
regionstyret om uttaksprosessen. Stig erklærte seg så inhabil og deltok ikke i 
beslutningstakingen. 
 
Vedtak: 
Styret tar Stigs redegjørelse til orientering og Styret svarer henvendelsen fra Asker CK. 

45-22 Region Øst anleggsutvalget - beslutte foreslåtte fullmakt 
Anleggsutvalget i Norges Cykleforbund Region Øst gis fullmakt til å planlegge et konsept for 
Ammerudveien 300 (tidl. Huken pukkverk) i tråd med den prosessen Oslo kommune legger 
opp til. Konseptet skal utvikles i samarbeid med de sykkelklubber som ønsker å bruke Huken 
som arena for rekruttering, treninger og konkurranser. Pr i dag er aktuelle klubber SK Rye 
sykkel , IF Frøy sykkel og IK Hero. Anleggsutvalget skal kontakte aktuelle klubber i regionen for 
å stimulere til engasjement i arbeidet. 
 
Konseptet skal tilstrebe å inkludere terrengsykling, hopplinjer, pumptrack, BMX, parasykling 
og landevei. For landevei er det naturlig å se det i sammenheng med rulleskiløypene i 
Lillomarka arena. Det er viktig at det legges til rette for rekruttering. 
 
Fullmakten gis med vilkår om jevnlig rapportering til styret i NCF Region Øst om utvikling i 
arbeidet. Det skal også gis en orientering på regionstinget i 2023. 
 
Kurt T Haugen, styrets medlem i anleggsutvalget erklærte seg inhabil og deltok ikke i 
behandlingen av saken 
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Vedtak: 
Styret besluttet å gi Anleggsutvalget fullmakt i henhold til innstilling. 

46-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder 
Anlegg 
Det jobbes med Huken. Det ble publisert en artikkel i Aftenposten om Lillomarka rundt rulleski 
og sykkel. Det er ønskelig å involvere Lillomarka i arbeidet med Huken prosjektet. Det er viktig 
at aktiviteten er organisert i en klubb. Anleggsutvalget har laget e spørreundersøkelse, og en 
av tingene som kommer klart frem av undersøkelsen er at det er et skrikende behov for 
bistand til klubber rundt arbeidet med anlegg. 
 
Bane 
Liten sportslig aktivitet for øyeblikket. Siste sving støpes i Asker velodromen, like før arbeidet 
med reisverk startes. Avventer ytterligere for å se på interessen for en banesamling på Sola.  
 
SOME 
Det rapporteres om hyppige henvendelser fra klubber om bistand til å markedsføre rittene 
deres. Vi har bistått med markedsføring for alle henvendelser. Det arbeides med en 
struktur/rutine for klubber som tar kontakt for markedsføring av klubbens ritt. 
 
Vedtak: 
Styret tok informasjonen til orientering 

47-22 Beslutte Nettvettregler for NCF region Øst sine SOME flater 
Basert på kommunikasjon på NCF Region Øst sin hjemmeside, foreslår Silje Jørgensen, 
ansvarlige for kommunikasjon og SOME plattformer at det besluttes nettvettregler som 
publiseres på NCF Region Øst sin Facebookside. 
 
Hun foreslår at følgende regler, og ber om styrets godkjennelse. 
 
Facebook regler: 

 
Vær vennlig og høflig 
Vi er alle sammen om å skape et vennlig miljø. La oss behandle hverandre med respekt. Sunne 
diskusjoner er naturlige, men det kreves vennlighet. Hatprat, mobbing eller trusler fører til 
utestengelse uten varsel. 
 
Emne 
Diskusjoner i denne gruppen skal handle om sykkelsport, temaer som tydelig ikke er om det 
blir slettet. 
 
Personangrep 
Fokuser på sak, ikke person. Det gjelder også unødig nedsettende uttalelser om spesifikke 
grupper eller personer. Trolling vil si å unødig provosere folk. Brudd på disse reglene fører til 
blokkering og utestengelse. 
 
Spam 
Det vil blant annet si off-topic fra trådens tema, mange poster etter hverandre, bilder uten 
tilhørende kontekst, eller unødvendige usakligheter 
 
Moderatoroppfordring 
Rimelige oppfordringer fra administratorer/moderator skal etterfølges. 
 
Selvpromotering/reklame 
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Reklamering for andre grupper/sider, nettsider, events, blogger, spørreundersøkelser og 
selvpromotering er i utgangspunktet ikke lov. Avklar med Admin om du er usikker. 
 
Blokkering av moderator 
Blokkering av administratorer/moderatorer skal ikke forekomme. Dersom dette oppdages, blir 
medlemmet utestengt. 
 
Vedtak: 
Forslaget til nettvettregler på NCF Region Øst sin Facebook side ble enstemmig vedtatt. 

48-22 Søknader 
Styret har mottatt to søknader. 
 
Søknad 1 – Søknad om støtte for å sykle med Regionslag på UNO-X Development weekend  
 
Søknad 2 - Åpen søknad om rytterstøtte til juniorsyklist i regionen 
 
Stig Fjærli erklærte seg inhabil i Søknad 2 og deltok og deltok ikke i behandlingen av saken. 
 
Vedtak: 
Søknad 1 
Styret er positive til at IF Frøy tar initiativet til et Regionlag for Uno-X Development Weekend. 
Regionen har tradisjon for å stille med regionlag til disse rittene, hvor man deltar med seks 
mannslag. Styret i NCF Region Øst en orientering dersom det skulle vise seg at det blir mer enn 
10 ryttere som er aktuelle til laguttaket, for å høre hvordan laguttaket er tenkt gjennomført jfr 
foreslåtte uttakskriterier. 
 
Styret innvilger støtte til deltakeravgift på 16.000 kroner for rittene. Utleggskjema sendes inn 
til NCF Region Øst for utbetaling av utlegg. Ingen faktura skal sendes NCF Region Øst direkte 
fra rittarrangør. 
 
Søknad 2 
Vi har tidligere avvist søknader om støtte med begrunnelsen i at regionen ikke gir støtte til 
enkeltpersoner. Dette bør være førende også i denne saken. 
 
Styret innvilger ikke søknaden basert på konklusjon over. 

 
49-22 

Eventuelt 
Ingen saker ble fremmet. 
 
Vedtak: 
 

 
Neste møte: 19.9.2022, Teams  
Møtet hevet 20.55 
AM 
ref. 
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Protokollen gjelder:  STYREMØTE Dato: 26.09.2022 

 
Sted: Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Samir Tawfiq 
Kurt Tryaire Haugen 

Tone Kristin Larsen 

 
 

Eline Skjevdal 
Silje Jørgensen 

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

 

 
 

 

Eystein Westgaard 
Pål K. Hangaard 

 

 

    
    

    
 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

    Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll 
Ingen 
kommentarer 

    Godkjenning av forrige møtes protokoll Godkjent 

50-22 42-22 

Regnskap og økonomi 
- Status økonomi 
- Utlegg/faktura 
- Kompetanse 

 

 

51-22 43-22 
Landeveiscup 

- Oppsummering av 2022 sesongen 
Orienteringssak 

52-22 44-22 Regionlag  Beslutningssak 

53-22 45-22 Region Øst Anleggsutvalget  Beslutningssak 

54-22 46-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder Orienteringssak 

55-22 38-22 Enklere og tryggere styrearbeid - Orrain. Beslutningssak 

56-22 48-22 Søknader mottatt Beslutningssak 

57-22 49-22 Eventuelt  
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Saks nr. Beskrivelse 

50-22 Regnskap og Økonomi 
Status: Kurt gikk igjennom regnskapet og informerte om at det er 14 klubber som til nå ikke 
har betalt årets region kontigent. Inndrivingen fortsetter. Vi venter nå på en del større 
innbetalinger fra organisasjoner, fylket og rettskretsen. 
Utlegg/faktura: Der svært arbeidsbesparende hvis alle vedlegg samles i en PDF fil. Informasjon 
om dette legges ut, og regninger som ikke tilfredsstiller dette kravet blir returnert med 
beskjed om at utsteder må samle alle bilag i en fil. 
Kompetanse: Visma er krevende, og det er vanskelig å rette opp feilføringer, behovet for 
kompetanse på det området er derfor essensielt. Viktig for valgkomiteen å være klar over 
situasjonen. Det kan være en løsning å kjøpe seg kompetanse.   
 
Vedtak: 
Styret tok informasjonen til orientering. Silje, Kurt, Tone og Stig danner et utvalg som skal se 
på regnskapsrutinene. 

51-22 Landeveiscup 
Samir redegjorde. Bare tre ritt (av syv) hadde blitt gjennomført dette året. Liten påmelding og 
konkurranse fra andre ritt ansees som noen av de viktigste grunnene. Særlig har torsdag vært 
en dårlig dag å avholde rittene på. Til neste sesong er det avgjørende at det blir et samarbeid 
om terminlisten med Kalas cup. «101 prosent» rittene er også aktuelle som samarbeidsritt. 
Løsningen kan bli færre ritt, gjerne bestemt når terminlisten er klar.  
 
Vedtak: 
Styret tok informasjonen til orientering 

52-22 Regionslag 
Stig redegjorde for gjennomføringen, den har kostet mindre enn budsjettert selv om noen 
reisekostnader ble vesentlig større. Økt egenandel gjorde at budsjettet ikke ble overskredet. 
 
Styret har svart kontrollutvalget og utarbeidet et forslag til svar til Asker CK. Styret har også 
gitt et tilsvar til en artikkel i Landeveissykling.no, som publiseres snart. I disse sakene har ikke 
Stig deltatt. 
 
Det bør avklares klubbene om hvilke oppgaver regionen skal ta på seg, og hvilke som klubbene 
kan drifte, med eventuell økonomisk støtte fra regionen. Er det bedre om klubbene står for 
det praktiske i gjennomføring av utenlandsritt? Styret mener også at det er behov for et 
landeveisutvalg, som kan ha et særlig fokus på landeveissyklingen i regionen, herunder også 
uttak til representasjonsoppgaver.  
 
Vedtak: 
Styret tok Stigs redegjørelse til orientering. Svar til Asker CK sendes når kommentarer er 
mottatt.  Møte med klubbene og opprettelse av et landeveisutvalg vurderes videre. Stig lager 
en oppsummering om erfaringene fra i år som kan tjene som hjelp og informasjon til senere 
år. 

53-22 Region Øst anleggsutvalget 
Kurt redegjorde. Det hadde vært et vellykket møte 13.9 med stor deltagelse. Huken prosjektet 
sentralt, og Lillomarka IL deltok. Flere klubber i området er interessert, også klubber som 
tidligere ikke har hatt sykkel på programmet. Det skal være et anlegg for klubbene til 
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klubbaktivitet, og for region og NCF til konkurranser. Deltagerne ble bedt om å være konkrete i 
sine innspill til neste møte, 11.10. Viktig å få prosjektet inn på kommunens langtidsplan for 
anlegg. 
 
Vedtak: 
Styret tok redegjørelsen til orientering. Kurt sjekker opp med Oslo kommune/Idrettskrets om 
hvordan nye anlegg skal meldes inn. 

54-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder 
Terrengsykling. Tone fortalte om et vellykket møte med klubbene. Sesongen ble oppsummert 
og nye planer diskutert. God diskusjon om uttakskriterier for representasjonsoppgaver. Viktig 
å tenke markedsføring før neste sesong. Trenersituasjonen er presset. 
 
BMX: Kurt refererte fra BMX lederforum som hadde hatt møte 14.9. Særlig trenersituasjonen 
var vanskelig, her trengs det nye løsninger. 
 
SOME 
Silje redegjorde: Det er bra aktivitet. Får stadig hyggelig meldinger. Bilder ønskes fremdeles. 
Moderatorjobben har gått greit til nå. 
 
Vedtak: 
Styret tok informasjonen til orientering 

55-22 Enklere og tryggere styrearbeid – Orgbrain 
Silje redegjorde. Det foreslås to alternativer: 1) kun en styremodul anskaffes 2) en 
undergruppemodul anskaffes i tillegg til styremodulen. 
 
Priser: for 1) er kostnadene 597,- kr pr. måned med ni brukere. For 2) koster det 199,- pr. 
måned ekstra pr. gruppe. 
 
Vedtak: 
Styret går inn for alternativ 1). Dersom det er behov for undergrupper kan dette kjøpes 
senere. 

56-22 Søknader 
Har mottatt søknad fra Sebastian Aslaksrud, Råde BMX om støtte til satsing for OL kvalifisering 
i 2024. Det søkes om støtte til deltagelse i ritt i Amerika (Columbia og USA). 
 
Vi har tidligere avvist søknader om støtte med begrunnelsen i at regionen ikke gir støtte til 
enkeltpersoner. Dette bør være førende også i denne saken. NCF bør ha et ansvar for å støtte 
opp slik kvalifisering. 
 
Vedtak: 
Styret innvilger ikke søknaden. 

 
56-22 

Eventuelt 
Tone: Det bør gjennomføres et Teamsmøte med klubbene om hva som skal være 
oppgavefordelingen mellom klubbene og regionen. 
 
Vedtak: 
God idé. Styret bør planlegge et slikt møte.  

 
Neste møte: 17.10.2022, Teams  
Møtet hevet 20.40 
AM 
ref. 
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Protokollen gjelder:  STYREMØTE Dato: 17.10.2022 

 
Sted: MS Teams Møteleder:  Stig Fjærli                    Referent: Asgeir Mamen  

 
MØTEDELTAKERE: ROLLER: FRAVÆR: ANNEN REPRESENTASJON: 

Stig Fjærli Styreleder   
Asgeir Mamen 

Kurt Tryaire Haugen 
Tone Kristin Larsen 

Samir Tawfiq 

 
Eystein Westgaard 

Eline Skjevdal 
Silje Jørgensen 

  

Styremedlem 

Styremedlem                    
Styremedlem 

Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

Styremedlem 
Styremedlem 

 

 
Fra og med sak 59 

 

Pål K. Hangaard 
 

 
Til og med sak 61 

 

    

    

    
 

 

SAKSLISTE  

SAK* REF. SAKNAVN Kommentar 

  Faste saker Ingen sakspapirer 

    Godkjenning av møteinnkallingen Godkjent 

    Gjennomgang av forrige styremøtes protokoll Godkjent 

    Godkjenning av forrige møtes protokoll Godkjent 

57-22 50-22 Regnskap og økonomi Orienteringssak 

58-22  
Regionsting 2023 
- Møte med Valgkomité 
- Forslag til møtested og program 

Orienteringssak 

59-22 52-22 Regionlag  Orienteringssak 

60-22 53-22 Region Øst Anleggsutvalget  Orienteringssak  

61-22 54-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder Orienteringssak 

62-22 55-22 
Enklere og tryggere styrearbeid – Orgbrain 
Implementering av systemet 

Orienteringssak 

63-22 56-22 Søknader mottatt Beslutningssak 

64-22 56-22 Eventuelt  
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Saks nr. Beskrivelse 

57-22 Regnskap og Økonomi 
Stig og Kurt redegjorde. Det ligger an til et overskudd på 250-300 000 kr. Noen utgifter 
mangler, bl.a. fra OLC og medaljer for regionmesterskap. Bingoinntekter er på plass igjen, + 
100 000 kr.  
 
Vedtak: 
Styret tok informasjonen til orientering. Samir undersøker priser på seierspall og rundeteller 
som kretsen kan bruke til OLC rittene 

58-22 Regionsting 2023 
Stig redegjorde. Valgkomiteens leder har vært invitert, men er på reise, tar det på neste 
styremøte. 
Sted: Vi går for stedlig arrangement, et Thon hotell i Oslo-området mest aktuelt, Stig 
undersøker priser. 
Faglig program? Kurs med Gunnar Martin Kjenner og lagsdrift eller infomøte om Orgbrain? 
Stig hører med Kjenner, Silje undersøker hva som kan presenteres om Orgbrain.  
Asgeir starter arbeidet med årsberetningen. 
Eline skal i militæret, så det må skaffes en ny kandidat, Eline undersøker. 
Følgende medlemmer er på valg: Asgeir, Samir, Pål Kenneth, Eystein, Eline. 
 
Vedtak: 
Det blir årsting i Region Øst 4. februar 2023, i Oslo 

59-22 Regionslag 
Stig orienterte. Han har laget et erfaringsskriv om opplegget, som kan benyttes av andre. 
Opplegget ble gjennomført 6000 kr under fastsatt utgiftsramme. Det ble diskutert om det er 
Styrets oppgave å arrangere slike opplegg. Bør ikke klubbene være mer delaktige, slik at 
regionen primært støtter økonomisk? Bør det opprettes et landeveisutvalg? 
Vedtak: 
Styret tok redegjørelsen til orientering.  

60-22 Region Øst anleggsutvalget 
Kurt redegjorde. Det skjer mye for tiden. Mange er interessert i å være med i prosjektgruppen 
for Huken-anlegget. 13.9 var det et oppstartmøte. Andre anlegg som er i behandling: BMX på 
Disenjordet, Bryn sykkelpark. Det blir et møte med idrettskretsen 8.11. Det ser ut til å «løsne» 
litt i forhold til politikere i Oslo kommune, så det er mulig at det kan bli fortgang i prosjektene 
på Langsetløkka og Skullerud.  
Vedtak: 
Styret tok informasjonen til orientering. Vi gleder over oss at anleggsprosessen er i god gjenge. 

61-22 Oppdatering fra de ulike ansvarsområder 
Silje og Emilie (SoMe); Ikke så mye nytt, men viktig å få skapt aktivitet nå som sesongen går 
mot slutten. Mulige temaer; Hvordan arrangere ritt? Ungdomskontaktvervet, 
Kommissærutdannelse, Løypevaktkurs. Nye kriterier for regiongruppen i Terrengsykling, samt 
samlinger i høst/vinter for terrengsyklistene. Det skal være høring om Østmarka nasjonalpark, 
her må hele regionen delta aktivt. 
 
Samir (landeveiscupen): Det blir snart et møte med arrangørene i OLC for planlegging av neste 
sesong 
 
Kurt (anlegg og økonomi): Det har vært et møte i Lederforum Øst. Trenersituasjonen er 
vanskelig i mange klubber. Ellers skjer det mye BMX aktivitet for tiden. 
På økonomisiden nærmer det seg ferdiggjøring av en avtale mellom regionen og Arild Salte om 
Visma opplæring og bruk. 
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Asgeir (kommissærer): Det planlegges en kommissærsamling når sesongen er over, for å 
diskutere opplegget. En ny samling er påtenkt når terminlisten begynner å bli ferdig, i februar 
2023. 
Eystein (bane): Venter på velodromen i Asker. GU-bane ønsker et møte med oss. 
Kommissærutdannelsen bør komme i gang nå. Asgeir kontakter Bjørn Birkeland om dette. 
 
Stig: Til regionstinget er det mye som må planlegges/ordnes. Stig ordner med innkalling. Bør 
det lages et eget program i forkant av tinget? Høre med klubbene om hva de ønsker? Er det 
aktiviteter vi særlig bør «pushe på», f.eks. Enduro? 
Vedtak: 
Redegjørelsene tas til orientering. Stig og Asgeir fordeler årtingoppgavene mellom seg og 
legger frem forslag på neste møte. 

62-22 Enklere og tryggere styrearbeid – Orgbrain 
Stig orienterte. Det er sendt ut invitasjon til styremedlemmene om å melde seg inn. Viktig å 
øve oss på bruken. 

 
Vedtak: 
Silje tar et ansvar for opplæringen 

63-22 Søknader mottatt 
Ingen søknader mottatt. 
 
Vedtak: 
Til orientering 

 
64-22 

Eventuelt 
Ingen saker ble fremmet. 
 
Vedtak: 
 

 
Neste møte: 14.11.2022, Teams, så møte 12.12 på Høyskolen Kristiania 
Møtet hevet 19.50 
AM 
ref. 
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NCF Region Øst
Protokoll fra Styremøte 8/2022 - Styremøte NCF Region Øst

Sted:

Dato: 14. november 2022, 18:00

Deltakere: Stig Fjærli (styrets leder), Asgeir Mamen (styrets nestleder), Eystein Westgaard (styremedlem
og styresekretær), Kurt Tryaire Haugen (styremedlem og styresekretær), Silje Renate
Jørgensen (styremedlem og styresekretær) og Tone Kristin Larsen (styremedlem og
styresekretær)

Deltok ikke: Eline Skjevdal (styremedlem og styresekretær), Pål Kenneth Hangaard (styremedlem og
styresekretær) og Samir Tawfiq (styremedlem og styresekretær)

Møteleder: Stig Fjærli

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et
digitalt møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon ble lagt frem for godkjenning.

Følgende forslag ble enstemmig vedtatt:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Følgende forslag ble enstemmig vedtatt:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

3. Økonomi- og likviditetsrapportering

Kurt redegjorde. Vi har god økonomi, fremdeles noen klubber som ikke har betalt kontongent. Stig følger opp
dette. Generelt et lavere aktivitetsnivå som gir lave utgifter. Terrengutvalget kommer med noen utgifter til
trenere/samlinger. Høre med klubbene om hva de ønsker at vi skal proiritere på neste års budsjett for å skape
aktivitet. 

4. Regionsting 2023

Program før tingforhandlingene? Invitere RS banefolk til oss som kan orientere om praktiske forhold vedrørende
baneritt? Viktig å engasjere de store klubbene.

Eystein lager et utkast om et baneinnslag til neste styremøte.

5. Region Øst - Anleggsutvalg

Kurt orienterte, siste møte samtidig med vårt forrige styremøte. Viktig å bli mer konkrete i handling. Ønskelig
med minst fire sykkelklubber som har et eierskap til prosjektet/stedet. Møte med IK/IR avholdt, de har innstilt på
å bruke 20 mill. kr på prosjektet. Skullerud skal også tilgodesees.

De gis en ca 15 min orientering om prosjektet på tinget. FB innlegg om anleggsutvalgets virksomhet. Kurt
administrerer dette.

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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6. Oppdatering fra de ulike ansvarsområder

Asgeir: Oppsummeringsmøte for kommissærene avholdes
Kurt : BMX, forbedre samarbeidet mellom klubbene
Tone (MTB): Samling  og møte med klubbene avholdt- Uttakskriterier har blitt vedtatt. 
Eystein (bane): Nytt møte om banesatsing  i  GU-baner snart. Eystein deltar. BOC banesamling nå til helgen.
Plasser var ledige, og fem deltagere fra RØ er påmeldt, åtte fra BOC. Regionen dekker ca 15 000 kr totalt. 
Stig (CX): ingen nye innspill.

Til informasjon.

7. Søknader mottatt

En søknad fra TU on støtte til kommissærsamling, formidlet av Asgeir Mamen. Vi ønsker at Region Øst yter
samme støtte som Reigon Vest., inntil 4000 kr pr. kommissær,  med en totaltramme på inntil 20 000 kr til 
kommissærer som deltar på den nordiske samlingen.  Det er avsatt midler til kompetanseutvikling på budsjettet
2022.

Asgeir deltok ikke i avstemmingen

Følgende forslag ble stemt over og vedtatt:

Styret støtter søknaden

Følgende stemte for forslaget: Stig Fjærli, Eystein Westgaard, Kurt Tryaire Haugen, Silje Renate Jørgensen, Tone
Kristin Larsen
Følgende avga ikke stemme: Asgeir Mamen

8. Eventuelt

Ingen saker ble fremmet til behandling

* * * * *

14. november 2022

Stig Fjærli

63492e1ab61b9e5cb467fd48

Asgeir Mamen

63492e41ed016c5cf207c63d

Eystein Westgaard

63492e8fe4b86f5ccfc43edc

Stig  Fjærli

2023-01-17 10:57 UTC

63492e1ab61b9e5cb467fd48

Asgeir Mamen

2023-01-17 13:19 UTC

63492e41ed016c5cf207c63d

Eystein  Westgaard

2023-01-18 11:57 UTC

63492e8fe4b86f5ccfc43edc
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Kurt Tryaire Haugen

63492ebfed016c5cf207c901

Silje Renate Jørgensen

61e68a71450736562629de87

Tone Kristin Larsen

63492f38e4b86f5ccfc44221

Kurt Tryaire Haugen

2023-01-17 10:59 UTC

63492ebfed016c5cf207c901

Silje Renate Jørgensen

2023-01-17 18:58 UTC

61e68a71450736562629de87

Tone Kristin Larsen

2023-01-17 11:02 UTC

63492f38e4b86f5ccfc44221
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NCF Region Øst
Protokoll fra Styremøte 9/2022 - Styremøte NCF Region Øst

Sted: Høyskolen Kristiania,Prinsensgate 7-9

Dato: 12. desember 2022, 18:00

Deltakere: Stig Fjærli (styrets leder), Asgeir Mamen (styrets nestleder), Eystein Westgaard (styremedlem
og styresekretær), Kurt Tryaire Haugen (styremedlem og styresekretær), Samir Tawfiq
(styremedlem og styresekretær) og Tone Kristin Larsen (styremedlem og styresekretær)

Deltok ikke: Eline Skjevdal (styremedlem og styresekretær), Pål Kenneth Hangaard (styremedlem og
styresekretær) og Silje Renate Jørgensen (styremedlem og styresekretær)

Møteleder: Stig Fjærli

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et
møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

3. Regnskap og Økonomi

Styret tok informasjonen til etterretning.

4. Regionsting 2023

Møterom - Er bestilt hos Thon Hotel Opera fra 11:00-16:00
Status valgkomitè - Har vært sykdom i gruppen de siste tre ukene. Intet nytt siden sist.
Program : Erfaringer med velodrom på Sola. Hvordan bør klubbene bruke velodromen? 1,5 timer

5. Budsjett 2023

Behandles i neste møte

6. Oppdatering fra de ulike ansvarsområdene

Ikke behandlet.

7. Søknader mottatt

Ingen søknader mottatt

8. Eventuelt

Utsendelse av e-post til klubbene for å motta forslag til kandidater. Tone Kristin oversender tekst til Stig, som

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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sender ut budskapet til klubbene.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

12. desember 2022

Stig Fjærli

63492e1ab61b9e5cb467fd48

Asgeir Mamen

63492e41ed016c5cf207c63d

Eystein Westgaard

63492e8fe4b86f5ccfc43edc

Kurt Tryaire Haugen

63492ebfed016c5cf207c901

Samir Tawfiq

63492f0ed53bad5cf9782d02

Tone Kristin Larsen

63492f38e4b86f5ccfc44221

Stig  Fjærli

2023-01-17 07:22 UTC

63492e1ab61b9e5cb467fd48

Asgeir Mamen

2023-01-09 19:54 UTC

63492e41ed016c5cf207c63d

Eystein  Westgaard

2023-01-11 20:19 UTC

63492e8fe4b86f5ccfc43edc

Kurt Tryaire Haugen

2023-01-11 20:42 UTC

63492ebfed016c5cf207c901

Samir Tawfiq

2023-01-11 21:35 UTC

63492f0ed53bad5cf9782d02

Tone Kristin Larsen

2023-01-17 08:39 UTC

63492f38e4b86f5ccfc44221
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NCF Region Øst
Protokoll fra Styremøte 1/2023 - Styremøte NCF Region Øst

Sted:

Dato: 9. januar 2023, 18:00

Deltakere: Stig Fjærli (styrets leder), Asgeir Mamen (styrets nestleder), Eline Skjevdal (styremedlem og
styresekretær), Eystein Westgaard (styremedlem og styresekretær), Kurt Tryaire Haugen
(styremedlem og styresekretær), Pål Kenneth Hangaard (styremedlem og styresekretær), Silje
Renate Jørgensen (styremedlem og styresekretær), Samir Tawfiq (styremedlem og
styresekretær) og Tone Kristin Larsen (styremedlem og styresekretær)

Møteleder: Stig Fjærli

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et
digitalt møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon ble lagt frem for godkjenning.

Følgende forslag ble stemt over og vedtatt:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon godkjennes.

Følgende stemte for forslaget: Stig Fjærli, Asgeir Mamen, Eline Skjevdal, Eystein Westgaard, Kurt Tryaire
Haugen, Pål Kenneth Hangaard, Silje Renate Jørgensen, Samir Tawfiq
Følgende avga ikke stemme: Tone Kristin Larsen

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Følgende forslag ble enstemmig vedtatt:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

3. Regnskap og Økonomi

Styret tok informasjonen til etterretning.

4. Regionsting 2023

Status valgkomite ble tatt til etterretning.

Årsmøtet - fordeling av ansvar:
Årsberetning: Asgeir og Tone ++
Årsregnskap og styrets økonomiske beretning: Kurt + Stig
Valg: Stig
Saksliste + delegatliste: Stig
Kontrollutvalgets rapport: KU
Budsjett: Kurt + Stig
Påmeldingskjema: Tone
Siste frist: 18.1.23, kun Word dokumenter

5. Budsjett 2023

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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Følgende forslag ble enstemmig vedtatt:

Det fremlagte budsjettet vedtas

6. Søknader mottatt - Ungdomspris

Ungdomsprisen: Fire nominasjoner er mottatt, komite:Tone, Kurt og Eline (frist 3.2.23)

7. Eventuelt

Ingen saker mottatt

* * * * *

9. januar 2023

Stig Fjærli

63492e1ab61b9e5cb467fd48

Asgeir Mamen

63492e41ed016c5cf207c63d

Eline Skjevdal

63492e69518d285c8b982103

Eystein Westgaard

63492e8fe4b86f5ccfc43edc

Kurt Tryaire Haugen

63492ebfed016c5cf207c901

Stig  Fjærli

2023-01-09 20:44 UTC

63492e1ab61b9e5cb467fd48

Asgeir Mamen

2023-01-09 20:41 UTC

63492e41ed016c5cf207c63d

Eline Skjevdal

2023-01-11 20:52 UTC

63492e69518d285c8b982103

Eystein  Westgaard

2023-01-11 21:51 UTC

63492e8fe4b86f5ccfc43edc

Kurt Tryaire Haugen

2023-01-11 20:43 UTC

63492ebfed016c5cf207c901
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Pål Kenneth Hangaard

63492ee2ed016c5cf207c9da

Silje Renate Jørgensen

61e68a71450736562629de87

Samir Tawfiq

63492f0ed53bad5cf9782d02

Tone Kristin Larsen

63492f38e4b86f5ccfc44221

Pål Kenneth Hangaard

2023-01-09 20:52 UTC

63492ee2ed016c5cf207c9da

Silje Renate Jørgensen

2023-01-12 09:13 UTC

61e68a71450736562629de87

Samir Tawfiq

2023-01-11 21:18 UTC

63492f0ed53bad5cf9782d02

Tone Kristin Larsen

2023-01-17 08:35 UTC

63492f38e4b86f5ccfc44221
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